
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 3. oktober 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål F

Mener ministeren, at regeringen har forsøgt at vende udviklingen i tilbagegangen i den

danske biodiversitet ihærdigt nok, og har ministeren planer om at iværksætte yderligere

tiltag, som kan sikre bedre muligheder for arternes overlevelse?

Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2017-18, jf. MOF alm. del –

samrådsspm. BJ.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S), Øjvind Vilsholm (EL)

og Christian Poll (ALT).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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